



OSMA TRADITION

Produits De Rasage Depuis 1957

Shaving Products Since 1957





PRODUITS DE RASAGE DEPUIS 1957
SHAVING PRODUCTS SINCE 1957

Etape 5 : Hydrater Step 5 : Hydrate

Baume Après Rasage

Avec plus de 99% d'ingrédients d'origine naturelle, notre Baume Après Rasage OSMA TRADITION, contient de l'eau florale de Chêne, reconnue pour ses propriétés astringentes et tonifiantes, pour un rasage sans irritations.

Ses extraits de Téflose®, actif anti inflammatoire, calmeront le feu du rasoir, et limiteront les sensations de tiraillement.

Un baume enrichi en huile d'Olive, pour lutter contre le dessèchement cutané et protéger la peau contre les agressions.

After Shaving Balm

With more than 99 % of natural origin ingredients, our OSMA TRADITION After Shaving Balm contains some floral water of Oak, recognized for its astringent and toning properties, for a shaving without irritations.

Its Téflose® extracts, anti-inflammatory ingredient, calm razor burn, and will limit the sensations of tightness.

Our balm contains also Olive oil, to fight against the drying coetaneous and to protect the skin against attacks.





PRODUITS DE RASAGE DEPUIS 1957
SHAVING PRODUCTS SINCE 1957

DEPUIS 1957, NOUS PROPOSONS A NOTRE CLIENTELE DES PRODUITS DE GRANDE QUALITE DESTINES
AU RASAGE A L'ANCIENNE.

RESPECT DES TRADITIONS ARTISANALES, SELECTION RIGOUREUSE DE NOS MATIERES PREMIERES, CHOIX
D'INGREDIENTS NATURELS ... SONT LES VALEURS QUE NOUS AVONS TOUJOURS MISES EN AVANT DANS
LA CREATION DE NOS PRODUITS.

C'EST AINSI QU'EST NE OSMA TRADITION, GAMME DE PRODUITS DESTINES AU RASAGE.
SIMPLICITE, AUTHENTICITE ET QUALITE SONT LES FONDEMENTS DE CETTE NOUVELLE GAMME QUI
RAVIRA LES AMATEURS DE RASAGE A L'ANCIENNE AU QUOTIDIEN.

SINCE 1957, WE OFFER TO OUR CUSTOMERS HIGH QUALITY PRODUCTS DEDICATED TO WET SHAVING.
IN RESPECT TO THE CRAFT TRADITIONS, RIGOROUS SELECTION OF OUR RAW MATERIALS, CHOICE OF NATURAL
INGREDIENTS ARE THE VALUES WHICH WE ALWAYS PUT FORWARD IN THE CREATION OF OUR PRODUCTS.

IN THIS WAY WAS BORN OSMA TRADITION, RANGE OF PRODUCTS INTENDED FOR THE SHAVING.
SIMPLICITY, AUTHENTICITY AND QUALITY ARE THE FOUNDATIONS OF THIS NEW RANGE WHICH WILL DAILY SATISFY WET
SHAVING USERS.

